
1

Jaargang 25 - april 2018



Valkenswaardse Golfclub

BESTUUR bestuur@valkenswaardsegolfclub.nl  
Voorzitter Frank Smulders

voorzitter@valkenswaardsegolfclub.nl
040 201 32 31

Secretaris Frits Baljet
secretaris@valkenswaardsegolfclub.nl

040 201 88 58

Penningmeester
Ledenadministratie

Peter Maathuis
penningmeester@valkenswaardsegolfclub.nl
ledenadmi@valkenswaardsegolfclub.nl

040 785 20 54

Vice Voorzitter Rina Runia 040 204 25 99
Bestuurslid Louis Verlinden 040 204 10 47

COMMISSIES   
Baancommissie Dammie Janssen

baan@valkenswaardsegolfclub.nl
040 201 67 91

Handicap- en Regel-
commissie

Pierre Velter
hrc@valkenswaardsegolfclub.nl

0032 11 735 481

Marshal- en Bege-
leindingscommissie

Peter van Dooremalen
marshals@valkenswaardsegolfclub.nl

0618 392 449

Paviljoencommissie Maarten Ingelse
paviljoen@valkenswaardsegolfclub.nl
barrekening NL49 RABO 01529 84178

040 201 80 26

Publiciteitscommissie Jan Veltkamp
publiciteit@valkenswaardsegolfclub.nl

040 204 44 03

Redactie Teeshot Rina Runia
teeshot@valkenswaardsegolfclub.nl

040 204 25 99

Sponsorcommissie Gea Bloemen
sponsor@valkenswaardsegolfclub.nl

040 785 20 54

Technisch Beheer Peter Verberne
TB@valkenswaardsegolfclub.nl

040 201 72 99

Wedstrijdcommissie Marrie van Dam
wedstrijd@valkenswaardsegolfclub.nl

040 201 52 74

Welkomstcommissie Dammie Janssen a.i.
welkom@valkenswaardsegolfclub.nl

040 201 67 91

PROFESSIONAL Sjoerd de Schipper 0611 29 61 60

 Omslagfoto: Peter Maathuis  

opgericht 8 oktober 1992 
SPORTPARK "Den Dries" - Pastoor Heerkensdreef 16c - VALKENSWAARD 
Secretariaat: Postbus 916 - 5550 AX Valkenswaard - IBAN: NL75 RABO 01529 43358
 

Inhoudsopgave

Redactioneel   3
Van de voorzitter   4
In memoriam Jos van Grootel   5
"Vrouwen van Nu" op bezoek   6
Liedboek VGC   6
Publiciteitscommissie in actie   7
Dions hobby: golfboekjes   8
Golfbaan-perikelen 2018  10
Voorkomen van valblessures  11

Ik heb hier dus allerlei tekst staan.
 

Op bezoek bij Jopie Verhees  14
De golfregels  16
Je hebt elkaar nodig  18
De vaatwasser  19

Algemene Leden Vergadering
U bent van harte welkom op 25 april a.s. om 20.00
uur in ons clubhuis voor de jaarlijkse ALV.
De agenda met bijlagen is per mail / post naar
alle leden verzonden, maar mocht u hem gemist
hebben: stuur een mailtje naar
secretaris@valkenswaardsegolfclub.nl
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Redactioneel
Aan de lijn...
Nee, ik kom u niet lastig vallen met dieet- of die-
eet-niet adviezen vanwege een eventuele overdosis
aan paaseitjes. Het enige dat daartegen overigens
helpt is het gezond verstand dieet.
Nee ik bedoel een andere lijn, een lijn met aan de
ene kant een hond en aan de andere kant een
golftrolley, die uiteraard ge-
duwd wordt door een golfer of
golfster. In o.a. Zweden, Duits-
land en Frankrijk en Oostenrijk
is dit heel gewoon. Daar nemen
ze hun geliefde viervoeters
gewoon, gezellig en gezond
mee op een rondje golf. Na-
tuurlijk nooit bij een wedstrijd,
maar wel tijdens een door de
weeks rondje golf. Er zijn wel
een aantal voorwaarden om
het voor spelers en hond leuk te houden: de hond
moet aangelijnd zijn en blijven, hij mag niet op de
tee box en niet op de green komen. De golffronde
moet niet beschouwd worden als uitlaat ronde (van
te voren even uitlaten) en voor ongelukjes zakjes
meenemen! Bello moet rustig naast de trolley
kunnen wachten tot het baasje geput heeft en dan
weer keurig meelopen. Ook is het niet de bedoeling
dat hij achter de ballen aangaat en de eenden of
ander wild opjaagt. Zorg voor drinken en wat te eten
voor de hond onderweg en houd hem zo veel mo-
gelijk uit de zon. In Frankrijk zagen we eens een fox
terriër die gewoon los liep op de green tussen de
ballen door, terwijl er geput werd… En we speelden
eens achter een echtpaar met drie kleine hondjes
in een buggy, d.w.z. de vrouw en de hondjes zaten
in de buggy, voor meneer was er geen plaats meer.
Hij mocht lopen. Bij elke slag werd het drietal uit de
buggy getild en vervolgens er weer in. Heel komisch
om te zien.

Wij gaan deze zomer naar een mooie domaine in La
Douce France met 9 holes baan en yes onze Charlie
mag daar gewoon mee de baan op. We doen dat
overigens al jaren. Charlie is een echte golf-teckel
geworden. In Nederland waren er, voor zover ik
wist,  tot voor kort 3 golfbanen waar je je hond mee
mocht nemen, maar toen ik laatst op internet keek
bleken het er nu 6 te zijn. In Veendam, Heelsum,
Gulbergen, Welderen, Bleijenbeek en op een 9 holes
in Zandvoort mag je de hond meenemen. Het kost
vaak een paar Euro en Bello krijgt ook wel eens een
echte greefee label aan de halsband. In Duitsland
en Oostenrijk kun je zelfs met de hond op een
speciale cursus om baanpermissie te halen. Platz-
reife für den Hund heet dat, echt waar. Kijk maar
eens op Google. Of het bij de VGC ooit zo ver komt,
waag ik te betwijfelen. Het bord “honden aan de lijn
“ staat er in elk geval op veel plekken al. Met of
zonder hond wens ik u allen in ieder geval een ge-
woon, gezellig en gezond golfseizoen. Geniet ervan!

Rina Runia
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Govers Accountants/Adviseurs, Beemdstraat 25 5653 MA Eindhoven T: (040) 2 504 504 www.govers.nl

ACCOUNTANCY / ADMINISTRATIEVE DIENSTVERLENING / 

BELASTINGADVIES / BEDRIJFSKUNDIGE ADVISERING / CORPORATE FINANCE  / MEDIATION 

Vanaf de eerste slag is een golfer in beweging. Kansen benutten, 
anticiperen op tegenvallers. Die dynamiek maakt het spel zo leuk. 
Met ondernemen is het eigenlijk net zo. Alleen kan een birdie of 
een afzwaaier daar veel verdergaande gevolgen hebben. Dan is 
het prettig om een goede sparringpartner te hebben.

Govers Accountants/Adviseurs heeft met 125 accountants en 
fiscalisten een schat aan kennis en ervaring in huis. Voor adviezen 
die uw organisatie helpen zich verder te ontwikkelen. Dat is ons 
idee van succesvol samenwerken. Als dat ook uw idee is, moeten 
we misschien eens kennismaken. Belt u s.v.p. met Hugo Pluimakers: 
(040) 2 504 504.

Van de voorzitter
Beste medegolfers,
Het is weer tijd om jullie weer het een en ander uit
te leggen over de ontwikkelingen binnen onze
golfclub. Op de eerste plaats zijn de plannen gelan-
ceerd van onze publiciteitscommissie t.a.v. de oh
zo noodzakelijke ledenwerving. De website is aan-
gepast en ziet er nu veel moderner en professione-
ler uit. Er is een flyer gemaakt en al rondbezorgd,
huis-aan-huis, in Valkenswaard en Aalst/Waalre.
Ook is men druk bezig met het zoeken van ambas-
sadeurs, die worden ingezet voor het werven en
begeleiden van nieuwe leden. Allemaal hele goede
initiatieven, die voor de noodzakelijke aanwas van
ons ledenbestand moeten zorgen. Alle leden van de
publiciteitscommissie wil ik van harte bedanken voor
alle tijd en werk die zij aan dit project hebben be-
steed. Ga zo door.

De wintercompetitie hebben we achter de rug en er
is weer een felle strijd gestreden om de eerste drie
plaatsen. Uiteindelijk is het team van Hans de Ke-
ijzer met de eer gaan strijken. Het was al met al
weer heel gezellig. Organisatie weer bedankt voor
een prima evenement. Een persoonlijke opmerking
van mij: er mogen wat mij betreft best meer
teamwedstrijden worden ingepland, dit voor wat het
waard is. En iedereen die nog niet meedoet aan een
team: stel een team samen, er is meestal nog plaats
om mee te doen.

De algemene ledenvergadering wordt gehouden op
25 april om 20.00 uur. Noteer deze datum en tijd
in je agenda en zorg dat je erbij bent. De input van
ieder lid is zeer welkom. De renovatie van de holes
5, 6 en 9 en de vervanging van de sproei-installatie
staan gepland in de maand juli. Nadere info volgt
als we meer weten van de gedetailleerde tijdsplan-
ning.
We hebben regelmatig overleg met de voorzitters
van de andere verenigingen op ons sportpark. En-
kele eerste resultaten wil ik jullie niet onthouden.
Rugby probeert iets te doen aan de schoenafdrukken
op de green van 8, door enerzijds voorlichting  en
anderzijds het voortel om de ingangen te verleggen.
We kijken hier samen naar.
Er is besloten om gezamenlijk energie in te kopen
en het afval te laten ophalen. Voor ons is dat finan-
cieel erg interessant omdat wij kleinverbruikers zijn
t.o.v. hockey, tennis en voetbal. We denken alle-
maal nog na of we nog meer samen kunnen doen.
Maar de samenwerking op deze manier kweekt in
elk geval meer begrip voor el-
kaars situatie.

Beste clubgenoten, dit was het
weer voor deze keer. Ik zie
jullie op en rond de baan.

Frank Smulders
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In memoriam Jos van Grootel
Zoals jullie allemaal weten, geeft de redactie bij
hoge uitzondering gelegenheid voor een in memo-
riam van ex-leden. Maar het overlijden van Jos zorgt
voor zo'n uitzondering.

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jos heeft vele vele jaren lang het hoofdredacteur-
schap van ons clubblad Teeshot verzorgd en hij heeft
dat niet alleen met verve, maar ook met grote
nauwkeurigheid en humor gedaan. De redactiever-
gaderingen duurden meestal verrassend lang en dat
had alles te maken met zijn werkwijze. De start was,
dat Jos zijn merkwaardige aantekenboekje te
voorschijn haalde, begon met het checken van de
vaste rubrieken en dan alle tijd nam om nieuwe
items te bespreken. Dat ging nooit zonder uitgebreid
af te dwalen, de nodige vaste en natte versnaperin-
gen te nuttigen en  de hele club de revue te laten
passeren. Maar ook principiële zaken ging hij niet
uit de weg.

Bij Jos was het never a dull moment. Toen hij ook
nog deel uitmaakte van het bestuur, kon hij nog wel
eens besmuikt monkelen van: "Dat kan toch eigen-
lijk niet", maar zijn pretoogjes lieten dan zijn ware
gevoelens zien. Zijn afscheid was geheel in zijn eigen
stijl: zonder veel ophef. Hij zei  bijvoorbeeld nadruk-
kelijk dat de onze club op geen enkele manier het
nieuws van zijn overlijden mocht publiceren. Het-
geen aanvankelijk bij enkele leden, die wel op de
hoogte waren van zijn dood, tot vragen aan bestuur
en redactie leidde. Ze zeggen wel eens "van de
doden niets dan goeds" en dan lijkt het soms wel of
er veel heiligen zijn gestorven. Maar Jos was zo'n
plezierige en kundige vent dat ik lang zou moeten
nadenken naar minpuntjes. Of wel toch: ik liep eens
in zijn flight en Jos putte abominabel slecht. Toen
hij voor de 88e keer miste verloor hij zijn geduld en
gaf hij die bal een enorme klap terug richting zijn
tas. Dat was dus een minpuntje, dat doe je niet,
maar hij maakte het weer goed door heel verbaasd
op te merken: "Hee, dat kan ik wel". De rest van de
flight lag dubbel. Jos, een fijne vent, de redactie
gaat hem missen.
Ben Thijssen
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Liedboek VGC
Onze club kent (in elk geval) twee "eigen" liederen,
vaak te horen op de dinsdag- en vrijdagmiddag.
 
Het DDD-lied:
Op de wijs van: ”Dat is uit het leven gegrepen”.
Mien achter de piano. Geweldig!!!
 
Refrein:
Wij zijn de DDD dames
Dinsdags altijd bij elkaar
We gaan met z’n allen de wei in
En spelen ons spelletje daar.
 
De commissie wacht ons op
En zitten op hun krenten
Ze geven ons een kaart
En vragen om de centen
Ze kijken uit het raam
En zien zo wie er mee doet
Ze schrijven vlug haar naam
En noteren met wie ze mee moet.
 
Refrein
 
We komen bekaf terug
En snakken naar een drankje
Naar de bar toe vlug
Een kopje soep, ja dank je
De schatten achter de bar
Die trekken de flessen open
De borrels staan nu klaar
We hoeven niet meer te lopen.
 
Refrein
 
We zijn een hechte groep
We delen lief en lee-eed
We vangen elkander op
Zoals geen enkele club dat deed
De commissie werkt heel hard
Dat kunnen wij waarderen
En nu snel aan de fles
Om de kelen goed te smeren
 
Refrein
 
En ook de VVMM heeft een lied:

Melodie: Aan de oever van de Rotte        
Tekst: Frans Rutter
 
Vradimodov ester maroV
Vretski marov dianti soV
Matski stoi ti konta saleM
Mer da stanz il combileM
 
Het DDD-lied begrijp ik. Het VVMM-lied totaal niet.
Dus: kan iemand de Nederlandse vertaling van dit
lied doormailen?
Kan naar: teeshot@valkenswaardsegolfclub.nl
 
Hans Berkers

"Vrouwen van Nu" op bezoek
Begin april zijn er twee introductie-clinics gehouden
bij onze club met ca 40 deelnemers van de Vrouwen
van Nu. Toen Helma Jansen (Vrouw van Nu en lid
van de VGC) hoorde dat de PVGE in augustus 2017
een clinic had gehad, dacht ze: “Dat wil ik ook voor
onze club” en samen met ons bestuur regelde ze
dat snel, gewend als ze is om dingen goed en snel
op touw te zetten.

Op twee middagen kwamen de vrouwen naar ons
clubhuis om na ontvangst en koffie met iets lekkers,
onder de inspirerende leiding van van Piet Wijnen,
Piet Janse, Dion van Weegberg en Kees van der
Heijden aan de slag te gaan met afslaan, chippen
en putten. Ook kregen de dames een kleine rond-
leiding van ondergetekende met info over de rou-
ting, het golfspel, onze club etc. etc.

Na afloop van alle inspanningen werd er gezellig wat
gedronken, geknabbeld en gebabbeld in de barruim-
te en werd er verdere info over
de mogelijkheden en aanbie-
dingen om lid te worden ver-
strekt.

Inmiddels hebben zich al een
paar mensen aangemeld als
lid.
 
Rina Runia
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Publiciteitscommissie in actie
In 2017 is Sjaak de Blauwe als adviseur bij de Pu-
bliciteitscommissie gekomen. Onder zijn enthousi-
aste leiding zijn we gestart met een heel programma
om onze VGC meer naamsbekendheid te geven. En
dat moet helpen om meer leden te werven voor onze
club. Het eerste resultaat was de nieuwe slogan en
ons logo:

Vervolgens is onze website onder handen genomen
om hem moderner en vlotter te maken voor de
bezoeker. Met name het gedeelte voor de niet leden
is flink aangepast en gemoderniseerd.
Veel foto's zijn toegevoegd en het “tegeltjes”-sys-
teem dat nu gebruikt wordt, maakt dat een bezoe-
ker sneller vindt wat hij zoekt. Veel werk is er verzet
door de leden maar vooral Sjaak, Rob en Peter en
Ad hebben veel werk verricht en het resultaat mag
er zijn. Het gedeelte achter de inlog wordt ook nog
onder handen genomen maar dat komt in een later
stadium.

Er is ook een algemene flyer ontworpen met wer-
vende tekst die zich vooral richt op de "G" van ge-
zondheid en die inmiddels huis aan huis is bezorgd
in Valkenswaard en Aalst/Waalre, puur om de
naamsbekendheid van onze club te vergroten. Heeft
u de folder niet ontvangen (omdat u een NEE/JA- of
NEE/NEE-sticker op uw brievenbus heeft)? In het
clubhuis ligt nog een aardige voorraad.

In 2018 zijn we gestart met het werven van ambas-
sadeurs. Die zijn inmiddels gevonden, een tiental
en die zijn bij elkaar geweest om samen te bespre-
ken wat de werkwijze zou moeten worden.
Hun doel is leden werving. Door Ben Thijssen is een
lijst opgesteld met clubs, buurtverenigingen etc.,
die tot de doelgroepen behoren en benaderd zouden
kunnen worden. Want we zoeken onze nieuwe leden
toch voornamelijk onder de 50 plussers. De ambas-
sadeur bepaalt zelf welke club of vereniging hij zou
willen benaderen en ook hoeveel hij of er voor zijn
rekening zou willen nemen. Pim Broos zorgt ervoor
dat alles administratief in goede banen wordt geleid.

De ambassadeur probeert bij de door hem geselec-
teerde club een kleine presentatie te geven en de
mensen warm te maken voor een kennismakings-
clinic, die uiteindelijk nieuwe leden op moet leveren.
De ambassadeur kan ook ingezet worden i.s.m. de
Welkomstcommissie voor de verdere introductie
van nieuwe leden bij de VGC. Overigens zijn nieuwe
ambassadeurs nog steeds welkom en vooral vrou-
wen worden gevraagd want die zijn tot nu toe in de
minderheid.
Voor volgend jaar is de planning erop gericht om de
G's van gewoon en gezellig verder uit te diepen en
flyers te maken met deze strekking.
 
U hoort nog van ons!
Rina Runia
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hofnar.NL

PROGRAMMA
NU ONLINE

VANAF ZATERDAG 28 APRIL 
KUNT U KAARTEN 

BESTELLEN VOOR HET 
NIEUWE THEATERSEIZOEN!

Dions hobby: golfboekjes
In het kader van de rubriek “leden en hun bijzon-
dere hobby’s” ben ik deze keer terecht gekomen bij
Dion van Weegberg. Velen zullen hem kennen en
van zichzelf zegt hij dat hij “toujours un enfant” is
Hij golft bij ons sinds zijn stoppen met werken in
2010. Dion baarde toen opzien met een snelle daling
op de handicapladder. Naar eigen zeggen golft hij
nu slechter dan in het begin, maar dat komt door
een hartoperatie. Die hakte er bij hem erg in en uit
zich nog steeds in een gebrek aan concentratie. Maar
met zijn conditie valt het naar mijn bescheiden
mening nog wel mee, want behalve golfen doet hij
ook aan mountainbiken en draait hij tweemaal per
week een rondje Valkenswaard, wat zo’n 2 à 2.20
uur in beslag neemt. Kortom: een sportieve en ook
nog aardige vent.
 
Maar na deze inleiding kom ik op zijn hobby. Dion
maakt handige golfboekjes (zie afbeeldingen) en ik
vind ze geweldig!! Ik interviewde hem en kreeg toen
een heleboel technische gegevens over de werkwij-
ze, die ik maar moeilijk kon vatten. Dion hielp me
echter prima door mij een mailtje te sturen, waarin
hij behalve de foto’s, alles nog eens uitlegde.

 
Ik ga niks beter weten en geef hieronder dat mailtje
integraal weer, dan kan er niks fout gaan . Gemak
dient de redacteur nietwaar?
 
Hoi Ben,
 
Zoals beloofd wat foto’s van de mapjes en het ge-
reedschap.
Aanleiding om hiermee te beginnen was dat ik
golfpro’s met een dergelijk mapje zag tijdens wed-
strijden. Leek me wel wat om ook te hebben, dus
opgezocht op internet en erachter gekomen dat die
dingen in leer minimaal £75 kosten.
Toen dacht ik: dat kan ik ook maken en een stuk
goedkoper. Dus leer gezocht en op interneti nstruc-
tiefilmpjes over leerbewerken gekeken en vervol-
gens begonnen.
Dan kom je er achter dat je een hoop gereedschap
nodig hebt en dat heb ik dus geleidelijk ook aange-
schaft.
Oefening baart inderdaad kunst, maar je moet veel
oefenen en geduld hebben.
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Ik begin met tuigleer van 2,5 mm naturel van kleur
en natuurlijk gelooid, omdat je dit nat kan vervor-
men. Ik snij de benodigde stukken uit (2 binnenkant
en 1 buitenkant)
Dan ontwerp ik het logo en breng dit over op een
natgemaakte buitenkant met een soort kraspen.
Vervolgens geef ik daar reliëf aan met leerstempels,
een echt geduldwerkje.
Vervolgens rondom gaatjes prikken om de draad
door te voeren in alle stukken (om de 4 mm) Dan
een sleuf aanbrengen zodat de draad verzonken kan
worden en niet door schuurt.
Daarna alle lederen delen schoon en vetvrij maken
en vervolgens verven (transparant, mocassin brown
of brittish tan)
Dan begint het naaien met twee naalden. Wederom
een geduldwerkje waarbij je vingertoppen langzaam
gaan lijken op een speldenkussen en je op moet
passen dat er geen bloedspetters op het  leer
komen, want die gaan er niet meer af.
Tijdens het naaien worden ook de elastieken inge-
naaid die de scorekaart en het birdieboekje op zijn
plaats houden.
Alles bij elkaar zo’n 8 à 10 uur werk per mapje. Maar
dan heb je wel iets unieks.
Als er clubleden geïnteresseerd zijn, kunnen ze ui-
teraard contact opnemen
 
Als je nog vragen hebt, hoor ik het graag van je.
 
Groeten,
Dion

Mocht je Dion of Jelke Runia tegenkomen kun je
deze fraaie hobby in uitgevoerde vorm zien. Doen,
het is echt geweldig.

Ben Thijssen (en Dion natuurlijk)
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Golfbaan-perikelen 2018
In het seizoen dat nu voor ons ligt, zullen we niet
alleen met handicaps maar ook met hinder het
golfspel beoefenen. Handicaps behoren tot het
golfspel, hinder niet.
Toch is aan deze hinder niet te ontkomen. Onder-
houd en renovatie kan nu eenmaal niet ’s nachts en
ook niet in de winter plaatsvinden. In de komende
maanden zullen we geconfronteerd worden met:

1) Het beregeningssysteem op het sportpark is 40
jaar oud, is versleten en moet vervangen worden.
Enkele maanden geleden werd door de gemeente
Valkenswaard bekend gemaakt dat vanwege deze
renovatie het sportpark, en dus ook de golfbaan, 3
weken (van 2 t/m 22 juli 2018) gesloten zou zijn.
Echter, tijdens een overleg op 3 april jl. met de
gemeente en Smits-beregeningstechniek werd
medegedeeld dat een algehele sluiting niet nodig is.
De werkzaamheden worden op zodanige wijze uit-
gevoerd, dat steeds maar een paar holes niet be-
speelbaar zijn.
Tijdens deze renovatie-periode, zo is afgesproken,
zal er frequent overleg zijn tussen Smits en onze
baancommissie, zodat aan de leden bekend ge-
maakt kan worden wanneer op welke holes niet
gespeeld kan worden. Onze website is daarvoor een
ideale communicatie-mogelijkheid.
 
2) Groot onderhoud van de sportvelden (prikken,
verticuteren, doorzaaien etc.) zal door de gemeen-
te worden gedaan in de periode van 18 juni – 6 juli

2018. Het betreft de sportvelden 5 en 6 (holes 1, 2
en 9), sportveld 11 (hole 8) en sportvelden 2 en 3
(holes 3 en 4). Daar waar het onderhoud plaatsvindt,
zullen deze holes worden gesloten. Dit zal worden
aangegeven door borden op de betreffende teebox.
Bovendien weten al onze leden dat baanpersoneel
altijd voorrang heeft.
 
3) Renovatie van de greens 5, 6 en 9.
In 2013 werd voor het eerst het jaarlijkse beheers-
plan opgesteld. Dit plan bestaat uit een opsomming
van de werkzaamheden, de te leveren kwaliteit en
de opgave van de kosten die dat met zich mee-
brengt.
De opbouw van de greens 5, 6 en 9 is van dien aard
dat de drainage veel te wensen overlaat met alle
gevolgen van dien. In de afgelopen jaren is getracht,
door extra werkzaamheden door de gemeente,
hierin verbetering te krijgen. Dit is helaas niet
mogelijk gebleken.
De exacte planning (zo heeft de gemeente op laten
weten) van deze werkzaamheden zal pas begin mei
bekend zijn. Omdat de greens langere tijd niet ge-
bruikt kunnen worden is gestart met de aanleg van
tijdelijke greens, op de plaats waar de afgelopen
maanden de wintergreens waren gesitueerd.
 
Van de gemeente (team Beheer en Uitvoering)
ontvingen wij vandaag (9-4-2018) bericht dat bij
uitvoering van werkzaamheden niet op voorhand te
zeggen is of de planning ook wordt gehaald of dat
er iets wordt gewijzigd.
 
Wij doen ons uiterste best om u zo goed mogelijk
en zo tijdig mogelijk te informeren indien er wijzi-
gingen in de planning komen. Houd daarom vooral
de mededelingen op onze website in de gaten.
 
Namens de baancommissie VGC,
Dammie Janssen
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Voorkomen van valblessures

- In een hindernisbaan wordt het omgaan met
obstakels uit het dagelijks leven geoefend

- Tijdens een sport- en spelgedeelte leert de deel-
nemer om veilig te bewegen in een drukke
omgeving

- Leren om veilig te vallen, voor als je toch nog uit
balans mocht raken

Die vervelende scheve stoeptegels, natte bladeren
in het bos, net iets te gehaast de trap af. Zowel
binnen als buitenshuis zijn er veel situaties waarbij
u lelijk kunt vallen en verwondingen kunt oplopen,
die in sommige gevallen grote gevolgen hebben.
Ieder jaar lopen 50.000 mensen een breuk op door
een val. Daarnaast worden veel mensen na een
val banger om te bewegen. Ze gaan activiteiten
vermijden waardoor hun conditie verslechtert. Zij
raken hierdoor steeds meer geïsoleerd en komen
nauwelijks meer buiten.

Wereldwijd loopt Nederland voorop op het gebied
van valpreventie. De programma’s zoals die in Ne-
derland bestaan krijgen wereldwijd aandacht,
omdat de zorg voor ouderen bijna nergens zo inno-
vatief is. Zelfs de New York Times besteedde een
groot artikel op de website aan het programma dat
in Nederland al enige tijd bestaat.
De Sint Maartenskliniek in Nijmegen heeft een
wetenschappelijk onderbouwde valtraining ontwik-
keld. Het Vallen Verleden Tijd programma is voor
gezonde ouderen het enige valpreventieprogramma
waarvan wetenschappelijk is aangetoond dat het
ook echt goed werkt. De fysiotherapeuten die deze
cursus mogen geven, worden speciaal daarvoor
opgeleid, zodat zij deze training ook optimaal kun-
nen verzorgen.
 
Het trainingsprogramma vindt plaats in groepsver-
band en bestaat uit 15 bijeenkomsten, 2 sessies per
week. Het doel van de lessen is het voorkomen van
vallen en vertrouwen te krijgen als er onverhoopt
toch een val plaatsvindt.
Voor en na het programma volgt een individuele
afspraak bij de begeleidende fysiotherapeut om
enkele loop- en balanstesten te doen. Met deze
testen kan de fysiotherapeut het instapniveau en de
doelstellingen goed bepalen en vaststellen welk
effect het oefenprogramma voor de deelnemer
persoonlijk heeft.
Drie onderdelen tijdens deze cursus:

Als de cursus is afgerond, heeft de deelnemer niet
alleen geleerd hoe een val zoveel mogelijk kan
worden voorkomen, maar
ook hoe de kans op letsel
verkleind kan worden als
er toch gevallen wordt.

 
Hans van Hoof
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Verstand van 
Lekker Eten!

Hans Adriaans  keurslager
Dommelseweg 36a, Valkenswaard
Tel. 040-20 460 64
www.adriaans.keurslager.nl

Slagerij - Traiteur - Catering
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Mc. Gregor

Navigare

Born With appetite

Giordano

Bailey’s

Olymp

Meyer

Carl Gross

Westport

Falke

Zilton

Schiesser

N.Z.A.

Fellows

Jacket & Sons

Culture

Club of Gents
Leenderweg 15  -  Valkenswaard  -  Tel. 040 201 2943  -  www.mullermode.com

MODE VOOR MANNEN
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• A la carte serre restaurant • Grand Buffet & Live Cooking 

• Catering & Partyservice

OSAKA - exclusief Japans

PEKING GARDEN - Cantonees & Sichuanees

Patron Cuisinier Tokin

 

Markt 18, 5554 CC  Valkenswaard

Tel./fax: 040-201 52 48 • www.pekingosaka.nl

R E S T A U R A N T

Op bezoek bij Jopie Verhees
Jopie lacht vrolijk als ik haar bel om mezelf uit te
nodigen voor dit gesprek. “Wat valt er over mij te
vertellen? Ik ben benieuwd wat je ervan maakt,” Ik
begrijp dat Jopie ook allerlei bridgeafspraken in haar
agenda  heeft staan.

 

 

De nieuwe zelfstandige Wereldwinkel Valkenswaard 

heeft nu ook de mogelijkheid om lokale initiatieven 

te ondersteunen door deze een plekje in de winkel 

te geven.  

Natuurlijk blijven wij DE fairtrade cadeauwinkel 

waar je cadeautjes kunt kopen “met meerwaarde”. 
 

 

Wereldwinkel Valkenswaard - Eindhovenseweg 72A 

www.wereldwinkelvalkenswaard.nl 

 volg ons ook op  

 
Jopie woont direct naast en boven een van de
drukste kruispunten van Aalst. Dit appartement
kocht ze zo'n 4 jaar geleden, nadat ze eerst 9 jaar
gehuurd had elders in dit gebouw op de hoek van
de Valkenswaardseweg en Koningin Wilhelmi-
nalaan.
 
Jopie is geboren en getogen in Aalst, als oudste van
10 kinderen. En ze heeft er haar hele leven gewoond.
(In september dit jaar gaat ze behoren tot de club
van 80'ers van onze golfclub.) Haar ouders hadden
een slagerij aan de Eindhovenseweg en als jong
meisje leerde ze werken in de slagerij. “Ik kan niet
schaatsen,” kondigt Jopie plompverloren aan. “Ja,
dat komt,” legt ze uit, “omdat ik zoveel kou heb
geleden als ik boodschappen thuisbracht bij de
mensen, dat ik niet ook nog eens kou wilde lijden
op het ijs.”
Jopie doorliep de lagere school in Aalst en ging
daarna naar de Huishoudschool, ook in Aalst. “Dat
was net een nieuw gebouw en de nonnen die daar
les gaven, zochten klantjes,” vertelt Jopie. Inmid-
dels is dat gebouw alweer verdwenen en parkeren
de klanten van AH er hun auto. Later fietste Jopie
naar de Handelsschool in Eindhoven.
 
“Het was natuurlijk wel aanpoten thuis, zeker met
10 kinderen. Maar mijn ouders waren hele gezellige
mensen. En alles wat we wilden, mocht ook. Want
zo wilde ik, net als mijn jongere zusjes op zeker
moment gaan tennissen. En dat was geen enkel
probleem.....Maar ik vond er niks aan,” bekent
Jopie.
 
Haar man, Noud, leerde ze kennen met carnaval, in
Aalst. Hij was zo'n 6 jaar ouder en studeerde aan
de TH in Eindhoven. “Hij kwam uit een gezin met
13 kinderen, ook hier uit Aalst.  Ik was dus de
oudste van 10 kinderen en hij was een van de
jongste van 13. Zijn oudste broer was net zo oud
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als mijn vader. Dat scheelde een generatie.” In onze
verkeringstijd gingen we altijd met een hele club
vrienden fietsen naar Vught om te zwemmen, en
naar de Oase, wat nu de visvijvers zijn in Valkens-
waard en later naar het meer bij wat nu Kemper-
vennen is.
Met 22 jaar trouwde Jopie en een jaar later werd de
eerste van hun 3 dochters geboren. Noud werkte in
de omgeving en Jopie was thuis bij de kinderen. Zo
ging dat toen. Ze kochten hun eerste huis in de
Voldijn en later een groter huis in Ekenrooi. “Ik hield
erg van tuinieren en ik had een mooie bloementuin.
Ik zat op de gym en op een wandelclub. Niet alleen
lopen, maar ook oefeningen deden we onderweg.
En ik ben bij de Volharding geweest en heb zang-
lessen gehad.”Als ik zo luister naar Jopie, concludeer
ik dat ze een heel tevreden mens is. “Ja, dat klopt
wel,” beaamt Jopie. “Ik ben nooit jaloers geweest,
of zo.”
 
Inmiddels woont de jongste dochter in Portugal, in
de Algarve, waar Jopie uiteraard regelmatig naar
toe gaat. Daar woont een van haar 4 kleinkinderen.
“ En ze komt ook regelmatig naar Nederland geluk-
kig.” Haar middelste dochter woont in Eindhoven en
bij haar is Jopie jarenlang Oppasoma geweest, toen
haar jongste werd geboren. Dit was kort nadat Noud
overleed. “Ik wilde uitproberen of ik het leuk vond,
en dat was ook zo. Dus ik was daar 2,5 dag in de
week. Ik ging er op de fiets naartoe want ze woon-
den midden in het centrum. Maar zodra ze thuis-
kwamen, ging ik weg. Want dan werden de kinderen
ineens heel anders.”  En dan komt ook ter sprake
dat Jopie al jaren geen contact heeft met haar
oudste, zeer kunstzinnige, dochter die aan het
conservatorium heeft gestudeerd in Den Haag.
 
Toen Jopie's man Noud vrij plotseling in '99 over-
leed, was Jopie 61 en stond haar leven op z'n kop.
Ze besloot het huis met de grote tuin te verkopen
en voorlopig eerst te huren in het apartement waar
ze inmiddels 13 jaar woont. Eerst speelde ze met
het idee om een kleiner huis met een tuin te kopen,
maar het leven zonder tuin om te onderhouden,
beviel haar wel.
In die tijd ging het clubje vriendinnen waar Jopie
deel van uitmaakte, golf spelen op de Tongelreep.
Daar nam Jopie samen met hen golflessen en
haalde ze haar GVB. Jopie maakte ook kennis met
de VGC, een golfclub die ze veel gezelliger vond dan
de Tongelreep. Op dat moment, we praten over
2003/2004, was er een ledenstop bij beide golfclubs.
En ineens was ze lid van 2 clubs terwijl ze te kampen
had met knieproblemen. Na enkele jaren vond Jopie
dat één club wel genoeg was, en koos voor de VGC.
Ze speelde regelmatig mee met de dinsdagdames.
Het was eigenlijk op het moment dat Jopie reuma
kreeg aan haar handen, en niet kon spelen, maar
aangaf dat ze graag mee wilde helpen, dat Jopie
vrijwilligerswerkzaamheden ging doen voor de club.
Eerst was dat het helpen met de lunch voor de
Vriendinnendag en vervolgens ging ze achter de bar
helpen. En dat is dus de reden waarom ik Jopie wel
eens wilde bezoeken. Zo heel vaak kom ik niet in

het clubhuis maar áls ik er kom, heb ik het idee dat
Jopie daar altijd met heel veel zin klaar staat om
drankjes in te schenken, en altijd met die olijke lach
op haar gezicht.
 
Met bridgen is Jopie pas 5 à 6 jaar geleden mee
begonnen. Ze kreeg les, ook weer samen met de
vriendinnen met wie ze golfles nam, in de Pracht in
Aalst. “Ik vond dat in het begin héél moeilijk want
ik had nooit gekaart. Nu speelt ze in 2 groepjes,
waarbij ze om en om gastvrouw zijn. Van een van
die groepjes wonen de 4 speelsters allemaal in 't
Landschut. Ideaal, want de dames hoeven nooit
door weer en wind, maar wandelen in 1 minuut naar
elkaar toe. Bij die clubjes is Jopie verreweg de
oudste, vertelt ze.Ook is Jopie een fervente boeken-
wurm. Ik zie een keur aan boeken in haar boeken-
kast staan. “Met mijn golfvriendinnen en bridge-
vriendinnen wisselen we leesboeken u it. En er is
ook zo'n kastje in de Irenelaan waar je gratis boeken
kunt lenen, en ook weer in kunt doen.” En ze raadt
me een boek aan “Als de katoen rijpt' van Bristow,
een historische roman.
 
Toen we ons gesprek begonnen, vertelde Jopie: “Ik
hoef niet te winnen bij golf. Maar ik vind het eigen-
lijk wel een beetje zielig voor mijn partner als ik niet
goed speel. Toch ga ik nooit meer lessen en ook niet
oefenen.” zegt ze heel kordaat. “Ik dénk er niet aan
om op mijn 80e ballen te moeten rapen.” zegt ze
met een ondeugend lachje. En we vinden allebei dat
dit een mooie zin is om dit interview mee te eindigen.
 
P.S. Enkele dagen na dit interview maak ik de foto
van Jopie tijdens haar bardienst. Later die dag
krijgen we het bericht dat Jopie lelijk ten val is
gekomen in het clubhuis, haar vakantiereis heeft
moeten annuleren en minstens 6 weken zoet is met
herstel. “Het is hartverwarmend zoveel aandacht en
reacties als ik krijg,” vertelt ze. “En ik moet bijna
dingen gaan verzinnen voor de mensen die iets voor
mij willen doen,” komt er vrolijk achteraan.

 
Gea Bloemen
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Eindhovenseweg 115
5552 AA Valkenswaard
te l .  040 76 76 295
restaurant@vidapura.nl
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Advertentie golfblad.pdf   08-03-2012   17:11:31

Valkenswaard Nieuwe Waalreseweg 199
Voor extra openingstijden kijk op www.coppelmans.nl

Dagelijks verse aanvoer 
van bloemen en planten!

Coppelmans altijd scherp geprijsd!

De golfregels

- het zand aanraken in de bunker bij het adresseren
of de backswing

- bal 2 keer raken bij het maken van een slag
- geen backswing maken maar lepelen bij ligging

van de bal in een bunker of in struiken
- bal bewegen (gaat van zijn plaats af) bij het

verwijderen van losse natuurlijke voorwerpen, en
niet terug plaatsen en strafslag bijtellen

- bal buiten de baan niet goed beoordelen
- bal niet markeren bij opnemen
- struiken aan de kant duwen met armen of benen

bij innemen van de stand, waardoor een swing
pad ontstaat of de ligging van de bal wordt
verbeterd

- niet-reglementair de bal droppen en daarna van
de verkeerde plaats spelen; dikwijls gevolgd door
de opmerking: doe niet zo flauw

Beste leden,
Tijdens het spelen van wedstrijden of daarna in het
clubhuis, hoor ik regelmatig de opmerking: we
spelen wel voor ons plezier of voor de lol. Vaak heeft
dat te maken met een actie van een speler, waar
strafslagen mee gemoeid zijn. Iets waar hij het niet
mee eens is, omdat hij niet voldoende op de hoog-
te is van de golfregels.
 
Wat voorbeelden.

Door dit soort acties komt een speler vaak binnen
met een betere score dan feitelijk gemaakt.
Zo wordt de lol van de ene speler een ergernis voor
een andere speler en dat is zeker niet de bedoeling.
Men moet zich wel realiseren dat als men een slag
niet telt, of als men een strafslag opgelopen heeft
bij een actie, en deze door de speler ook niet geteld
wordt, alle spelers die wel volgens de regels spelen,
benadeeld worden. Hierdoor komt het zelfs voor dat
spelers een prijs krijgen die hun niet toekomt.
 
Wat ook veel ergernis veroorzaakt is dat er op de
green vaak spelers in het verlengde van de putting-
lijn van een speler gaan staan, of dicht bij de speler
als deze aan het putten is. Ook wordt er dikwijls
gelopen als men aan het putten is en gaat men op
de putting lijn van een andere speler staan.
Het is lastig als men met meer dan 4 spelers in een
flight zit; het is dan erg druk op de green. Maar men
moet wel weten, dat in de golfregels staat dat iede-
re speler het recht heeft om zijn spel naar behoren
te kunnen spelen en andere spelers voldoende af-
stand van hem moeten nemen, om dit te kunnen
doen.
Daarom leg ik u de vraag voor: willen we gaan we
spelen voor de lol en het niet zo nauw nemen met
het toepassen van de regels? Als dan alle scorekaar-
ten ingeleverd zijn, doen we de scorekaarten alle-
maal in een hoge hoed, en laten we de prijswinnaars
door een onschuldige hand trekken.
Of gaan we spelen voor ons plezier (we zijn geen
profs) volgens de regels? Met plezier voor iedereen,
tellen alle slagen en strafslagen bij elkaar en dan
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krijgen de spelers met regelmentair de beste resul-
taten de prijzen.
 
Mijn voorkeur gaat uit naar het laatste. De spelers
die het eerste willen doen, moeten maar met hun
vriend(inn)en gaan spelen, dan kan men doen wat
men wil, maar niet deelnemen aan wedstrijden.
 
Advies geven. Regelmatig zie en hoor ik dat spelers
aan andere spelers advies geven (swing voordoen)
over hun golf techniek tijdens het spelen van een
wedstrijd. Als een speler advies vraagt aan een
andere speler, wat zijn spel (en uitslag) verbetert
tijdens een wedstrijd, ook tussen 2 holes, dan krijgt
hij 2 stafslagen. Geeft een andere speler dan advies
waardoor zijn spel verbetert, dan krijgt ook die
speler 2 strafslagen. Ook vragen met welke club een
speler heeft geslagen, voordat men zelf de hole 2
keer heeft gespeeld op VGC, is niet toegestaan en
kost ook 2 strafslagen. Algemene vragen over baan
en afstand zijn wel toegestaan.

Losse natuurlijke voorwerpen. Op dit moment
ligt de baan er slecht bij, overal liggen takken,
achtergebleven door slecht opruimen na het snoei-
en, en hopen bij elkaar gewaaide bladeren en zijn
zandplaatsen niet goed afgewerkt. Hopelijk wordt
dit op kort termijn opgeruimd of is het al gebeurd
als u dit leest. Als de bal in zo’n situatie komt te
liggen dan moet u de bal spelen zoals hij ligt. Ook
mij heeft dat de laatste wedstrijden op hole 4 ver-
schillende slagen gekost. De golfregels beginnen
met speel de baan zoals u hem vindt en speel
de bal zoals hij ligt. En verder zijn er alle golfregels
om het spel te kunnen spelen en opgang te houden,
als u de bal niet kunt spelen of als deze verloren is.

Direct na de prijsuitreiking van een wedstrijd kwam
een speler naar mij toe met de vraagstelling: als
een bal op hole 5 rechts van de dogleg tussen de
bomen ligt en er liggen takken, krijgt men dan een
vrije drop? Het antwoord daar op is heel simpel:
neen! Spelen zoals de bal ligt; wel mag men de
takken verwijderen als ze los liggen. Als men daar-
bij de bal beweegt en deze van zijn plaats afgaat,
dan moet men de bal terug plaatsen en een strafslag
bijtellen. Kan men de bal niet spelen dan kan men
hem onspeelbaar verklaren, en droppen binnen 2
stoklengten, of in de verlengde lijn van vlag naar
bal bal zover terug gaan als men wil, of een bal
spelen vanaf de plaats vanwaar men de bal gespeeld
had. Wel 1 strafslag bijtellen en nooit korter naar
de hole droppen.
De speler vertelde dat een andere speler in zijn
flight, kennelijk in overleg met de marker, wel een
vrije drop had genomen, en bewuste speler een prijs
had gewonnen. Wat is hier nu de Ruling? De speler
is altijd zelf verantwoordelijk, wat de marker ook
zegt. Wel moet de marker er op toezien dat de regels
juist worden gehanteerd en het juiste aantal slagen
op de score kaart wordt genoteerd. De speler han-
teerde een foutieve regel en speelde daardoor de
bal van de verkeerde plaats, dat kost 2 strafslagen.
Bij strokeplay behoort men, als men een bal van
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verkeerde plaats speelt, dit te herstellen voordat
men afslaat op de volgende hole. Doet men dat niet
dan wordt men gediskwalificeerd. Maar als men een
overtreding maakte, zonder dat men daarvan op de
hoogte was, dan telt diskwalificatie niet maar wel
de strafslagen voor de overtreding. De speler moest
2 slagen bij zijn netto score optellen, dus was zijn
netto score 2 slagen meer en zodoende geen prijs.

Omdat deze melding na de prijsuitreiking was ge-
daan, telt de uitslag, omdat men voor deze overtre-
ding de wedstrijd niet kan openbreken en het resul-
taat herzien. De speler die de melding maakte van
de overtreding, had dat meteen bij binnenkomst aan
de commissie moeten melden, dan had de commis-
sie het resultaat moeten corrigeren volgens de re-
gels.
Dit is een vervelende situatie: vooral de speler in
kwestie de overwinning haalt met 1 punt verschil.
Ik wil nog benadrukken dat in een strokeplay wed-
strijd, spelers die een overtreding zien van een
andere speler, ook al zijn dat spelers in een andere
flight, de speler of zijn marker hierop moeten wijzen
tijdens of na de wedstrijd, en dit moeten melden
aan de commissie. Doet men dat niet om de speler
te bevoordelen en dat komt uit, dan wordt men zelf
gediskwalificeerd.

Ik denk dat het raadzaam is
voor veel spelers het regelboek
nog eens ter hand te nemen.
Dat is aan de bar te verkrijgen
voor € 1,-.
 
Op vrijdag maakt de commissie
altijd de gemiddelde score be-
kend. Als die bij stableford
onder de 30 ligt, vind men dat
laag. En evenzo als die bij strokeplay boven de 64
slagen ligt, corresponderend met 30 stableford
punten. Hieronder vind u een overzicht van het
landelijk gemiddelde waaruit iets heel anders blijkt,
gemiddeld speelt ongeveer 66% onder zijn buffer.

 
In de volgende uitgave zal ik wat voorinformatie
geven als alles bekend is over de nieuwe regels die
ingaan op 1 jan 2019. Voor dit jaar verandert er
niets.

Ik wens u veel speelplezier het komende seizoen;
heeft u vragen over de regels of het bovenstaande,
stuur dan een mail naar pierre.velter@pandora.be
 
Met sportieve groeten
Pierre Velter

Je hebt elkaar nodig
Op 20 februari had ik het genoegen om een interview
met Jan Veltkamp te houden, over het "levensmot-
to" dat Jan huldigt: “Je hebt elkaar nodig!”
De meeste golfers kennen Jan als welbespraakt (en
dat weet hij ook van zichzelf). Of het nu over zijn
werkzame leven gaat, de golfclub of als voorzitter
van de “Hoornvlies Patiënten Vereniging”, Jan
straalt altijd een geweldig enthousiasme uit.
 
Begonnen met golfen zo’n 31 jaar geleden op
“Welschap”. Daarna op de Tongelreep, een baan op
een sportpark tegenover het vroegere St- Jozefzie-
kenhuis. Vervolgens GVB gehaald bij André Jeuris-
sen (inderdaad een broer van…).
 
Toen er sprake van een nieuwe golfclub in Valkens-
waard was, waren Jan en zijn vrouw Reiny in 1992
aanwezig bij de oprichtingsvergadering van de VGC
in hotel “De Valk”. Ze werden meteen lid.
Vanaf 1999 tot 2007 was Jan voorzitter van de VGC.
Een vereniging zonder enige “status”. Dus: overleg-
gen met gemeente, college van B&W, overige ge-
bruikers van het sportpark (TCV, Falcones, De Vets,
HOD en de provinciale staten enz. enz.) Met als
motto:” Je hebt elkaar nodig!”.
 
En er werd gestart met de bouw van “ONS CLUB-
HUIS”, nadat Theo Vos een fiscaal gunstige con-
structie had ontdekt, de ”Stichting ter Bevordering
van de Golfsport”.  Jan Kornelius werd de “bouw-
pastoor” en door de inzet van vele vrijwilligers werd
het financieel haalbaar.
 
Van 2009 tot 2010 was Jan weer Interim voorzitter.
De VGC ging voor een volledig volwaardige 9-holes
baan. Jammer dat dit door allerlei omstandigheden
niet doorging. Wel werd de VGC erkend als volwaar-
dige gebruiker van het sportpark.
 
In 2010 vroeg Herman Willems Jan om de Marshal--
club verder te leiden. We waren intussen namelijk
een volwaardige golfclub geworden. En een golfclub
heeft Marshals. Zeker op een sportpark waar veilig-
heid voorop staat.
De Marshal- en Begeleidingscommissie bestond
toen uit: Marrie van Dam, Jeanne van Hulsel, Toos
Linsen, Lianne Poppelaars, Jopie Verhees, John den
Aantrekker, Gerard van Duivenboden, Wim Dijks,
Jan Veltkamp en Frits de Vries. Ieder had één
dagdeel, waardoor er altijd een Marshal aanwezig
was. 
Helaas zijn we nu wat onderbezet met 6 heren en
we zouden graag nog enkele (dames-)leden in ons
team opnemen. Typisch Jan: "Vele handen maken
licht werk, dus meld u aan!"

Jan bedankt voor de vele jaren van voortreffelijk
inspirerend voorzitterschap van de Marshal-club en
we wensen je veel enthousiasme toe bij de nieuwe
uitdaging van de PUBLICITEITS-COMMISSIE.
 
Hans Berkers
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De vaatwasser
Zo. Je hebt weer de nieu-
we Teeshot in handen. Ja,
hij lag al op de mat, maar
blijkbaar heb je hem al
opgeraapt en uitgepakt.
Nieuwe Teeshot en dus
ook een nieuwe vaatwas-
ser. Heel even terug naar
2017. (Wat lang geleden!)
Op 28 december werd het jaarlijkse oliebollen-toer-
nooi gehouden met maar liefst 72 deelnemers.
Natuurlijk misten we “onze oliebollen bakker”. Deze
taak werd overgenomen door Hidde Brongersma en
Arie van Kasteren. Ik denk dat ik namens Frits mag
spreken. Ik denk zo, dat hij gezegd zou hebben:
“Hidde en Arie: dè hedde goe gedoan!” En Maarten
natuurlijk ook!
Gehoord in de lockerruimte voor de aanvang van de
oliebollen-wedstrijd. Een lid van onze club had zijn
golfclubs in orde laten maken. Tijdens een gesprek
met Jan Lamers vroeg hij zich af of hij nu de G-spot
goed kon raken (i.p.v. de sweet spot). Jac Jennes-
kens en Martin Postma vroegen zich af of ze wel bij
de goede club waren. 
 
Op 29 december werd de VVMM ingehaald door
de DDD
Hoe vaak heb ik gedacht: “Dames het is weer
dinsdag en dus….. slecht weer. En vrijdags????? Ja,
het is weer goed golfweer. Echter NIET op 29 de-
cember: het was in één woord BAGGER. Slechts 18
golfers gingen de baan op. Twaalf echte die-hards
liepen zelfs de volledige 18 holes. Zes hadden het
na 9 holes wel gezien. (Eerlijkheid gebiedt te ver-
tellen dat ik één van die zes was.)
Ja, ik hoor het al: ”WATJE”.
Toen iedereen drijfnat binnen kwam, zijn we maar
allemaal aan één grote tafel gaan zitten.
Toch gek dat, ondanks het geringe aantal deelne-
mers, de baromzet er nauwelijks onder geleden
heeft.
 
Nieuwe shirts
Onze voorzitter wilde ons in nieuwe shirts steken.
Met logo van de VGC en tees. Twee kleuren tees
voor degenen die twee verschillende wilden.
Nou, hij heeft het geweten. Het leek zo simpel. Shirts
bestellen en klaar. Maar zo liep het niet. Iedereen

wilde passen, had voorkeuren voor witte of zwarte
tees. En of andere kleuren mogelijk waren? Rood,
geel, groen?
Uiteindelijk iedereen gepast (en dat duurde even)
en besteld! Maar niet in twee kleuren, maar in één
kleur. Afzeggingen (Ik hoef geen twee dezelfde.)
Tenslotte bestelling gedaan.
Kwaliteit was niet goed! Dus opnieuw besteld. Grote
zeereis en toen waren ze in Dommelen.

Nu nog afleveren. Hoe? Iedereen
brengen? Of laten ophalen? Frank
koos voor het laatste (goede keus).
Hij moest er wel een week voor thuis
blijven en kon daardoor niet golfen.
Ik heb ze (ja, toch twee) opgehaald.
Frank CHAPEAU! Het heeft veel kruim
gekost, maar dan heb je ook wat. Zie

hier het resultaat. En één ding weet ik zeker: dit
doet Frank geen tweede keer! (Of toch wel?)
 
7 januari: Nieuwjaarsreceptie
Goed bezocht door ongeveer 80 personen. Gezellig. 
Wat ook de ambiance maakte, waren de versierin-
gen in het clubhuis. Dammie had weer al haar
creativiteit in de strijd gegooid en werkelijk schitte-
rende Kerststukjes gemaakt. Waarvoor DANK!!
Maar de voorzitter had wat “slechte berichten”. Het
hele sportpark gaat i.v.m. een nieuwe beregenings-
installatie zo’n 3 weken dicht. En daarna worden er
nog enkele greens  “onder handen genomen”. Dit
gebeurt in juni en juli. Dus zijn opmerking:” We
hebben nog zwembadholes”, begreep ik even niet.
Het lijkt mij een beetje lastig spelen tussen de biki-
nies en zwembroeken door?  En zal dit het golfen
ten goede komen?
En nog iets: Frank tennist ook; dus de verspreking
van paviljoen vergeef ik hem. Frank weet ook wel
de het “CLUBHUIS ”is. ( Of toch Kantine??)
 
Januari:  G.O.R.
Regelmatig was de baan gesloten in januari. En als
hij dan open was dacht je soms:”Was het niet beter
om...”
De reden was GOR. Nee geen typefout. Geen GUR
maar GOR. Geel, Oranje en Rood. De weerscode die
het KNMI afgeeft bij uitzonderlijk weer. Op Schiphol
werden honderden vluchten geannuleerd en duizen-
den passagiers moesten op veldbedjes overnachten.
Hopend dat er morgen wel weer vluchten zouden
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zijn. Eindhoven Airport hetzelfde. Passagiers kon-
den zelfs niet in hun auto slapen, omdat die niet in
de parkeergarage kon.
De NS had een “beperkte” dienstregeling. Honder-

den  gestrande reizigers, die
zich afvroegen of ze  nog vanaf
Utrecht Centraal via Hengelo,
Oss, Heerlen, Maastricht  mor-
genochtend in Eindhoven zou-
den kunnen zijn. Reden van de

vertraging: Bomen op de bovenleiding, bomen op
de rails en dan lagen er ook hier en daar wat
blaadjes.
Op de weg: gekantelde vrachtwagens, afgesloten
rijstroken, kilometers file.
Verder: omgewaaide bomen, beschadigde auto’s,
verdwenen dakpannen  enz, enz.

Toch leek er boven Sportpark Den Dries een ande-
re weercel te liggen. Niet zo een als waar Luyksges-
tel mee te maken kreeg, deze was lichter. Net of de
zon er door zou komen.
Op hole 1 sloeg ik af. De driver zat er fantastisch
op. Met 2 op de green. 2 keer putten: Par.
Op hole 2 wind tegen. Stokje minder. Strak langs
de bomen, goede bounche, rolt zo naar de hole, 1
putje: birdie.
Hole 3. Centimeters naast de nieuwe lantaarnpaal.
Valt zo op de green. Mis een put van 10 cm. Par.
Hole 4. Grasbunker rechts. Met mijn 8 chip ik hem
rechtstreeks in de hole: birdie.
Als ik afsla op 5 hoor ik het in de verte donderen.
Nog ver weg. Zal wel boven Dommelen hangen.
Met een prachtige draw, zie ik de bal over de berk
vliegen. Neerkomen zie ik hem niet. Ik hoor vlak
naast me een geweldige donderklap.

Ik schiet wakker!!! En inderdaad de onweersbui
hangt boven Dommelen. Het liefst zou ik me om-
draaien en door dromen, maar dat gaat hem niet
meer worden. Maar wat had ik deze droom graag
18 holes doorgedroomd.
 
Slagboom
Sommige leden hebben een “tag” om de slagboom
te openen. Zij moeten dan
ook met de auto ons club-
huis kunnen bereiken. Zo
ook Maarten! Echter hij
ondervond moeilijkheden
met het openen en sluiten
van de slagboom. Dam-
mie gaf aanwijzingen: “Je
rijdt eerst naar de slagboom, stapt uit en loopt naar
de andere kant om hem te openen. Daarna rijd je
onder de boom door. Dan stap je uit en sluit de
boom. Daarna rijd je teruguit om de boom te ope-
nen!. Dan opent de boom en dan loop je naar de
andere kant om hem te sluiten. Vervolgens rijd je
vooruit in de hoop dat hij opengaat. Zo niet, dan
herhaal je deze aanwijzingen.” Na twee keer deze
aanwijzingen gehoord te hebben, was ik de weg
volkomen kwijt. Blij dat ik met de fiets kom!.
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- jaarsticker op je kaartje
- pitchfork in broek-  of jaszak (dus niet in auto of

in de golftas)
- pitchmarks repareren (maar dat toch ieder-

een???) Helaas!!
- bunkers aanharken (doet toch ook iedereen???

Helaas!!

Lichtmasten
Natuurlijk heeft iedereen de nieuwe lichtmasten op
3 en 4 gezien. Maar zie je ook de verschillen?
Nou: het eerste de kleur. Van groen naar zilver grijs.
Ten tweede de klimhaken. Nu zitten die op de
masten. Hoeft een “lampenvervanger” geen hoog-
werker te laten komen, maar kan naar boven
klimmen. Briljant bedacht. Zal voor de oudere
voetbaljeugd ook wel een uitdaging zijn, dus of dat
verstandig is?
Helaas wordt dat klimmen nu toch iets bemoeilijkt.
Ben Thijssen kreeg het voor elkaar om met een
golfbal zo’n klimhaak eruit te slaan. Wellicht iets om
na de “hole in one” ook een prijs te bedenken voor
de “haak uit de lichtmast”. Ben moet dan nog wel
een rondje geven. Ik wacht af!

Jan 80 jaar
Jan Veltkamp heeft de respectabele
leeftijd van 80 bereikt.  Ook onze
welbespraakte, veelzeggende, niet te
stoppen oud-voorzitter vond dit een
goede reden voor een feestje. Hij
“trok aan de bel”!! En dat betekent
een rondje van Jan. Nou: we hebben
het laten smaken. Jan, bedankt!
 
Marshals
Onze marshal-club heeft gelukkig twee nieuwe
marshals gevonden. Will van de Burgt en Paul
Vorspaget zijn vanaf februari marshal. Ook zij gaan
letten op de doorstroming in de baan en andere
zaken, zoals:

Toch zouden we graag nog wat meer nieuwe mar-
shals begroeten. Vooral dames zijn meer dan wel-
kom. Het is nu te veel een mannenclub. Dus: Wie
wil “iets voor de club doen ?” Word marshal! (Zie
verder interview met Jan)
 
Dames zijn Heren dankbaar voor goed weer
Op carnavalsdinsdag (13 febuari) werden ook heren

uitgenodigd op de
DDD. Met 21 dames
en 20 heren was de
eerste slag al voor de
dames. Meestal zijn
er tussen de 25 en
30 dames aanwezig
op de DDD, maar zij
hebben ook een aan-
tal “supporters”. Da-

mes die wat minder, of niet meer golfen, komen
toch iedere dinsdag naar het clubhuis voor de ge-
zelligheid en een wijntje. Gelukkig waren de “sup-

porters” ook aanwezig. Al met al werd het een heel
gezellige middag. Met GOED WEER. En dat op
dinsdag!!!!!!! De eerste prijzen gingen naar José
van de Wijst en Jan Veltkamp. De tweede prijs was
er voor Toos Linsen en Ton van Gestel,  en de 11de
prij(het was tenslotte carnaval) ging naar Mariëtte
van Doorn en Peter Ceelen. Rest nog dank aan de
wedstrijdcommissie: Toos Spierings, Jeanne
François, Margriet Pijnenburg en Marrie van Dam.
Bij onze flight werd al het idee geopperd om zo’n
mix-wedstrijd vaker te organiseren. Ik ben dan
sowieso  van de partij.

 
Winnaar of Poedel
Soms zit het zo dicht bij
elkaar. Karel Kremers en
Ton Schaffer.
Twee winnaars! De ene
een bon, de andere een
balletje. Dus: allebei ge-
wonnen! Proficiat.
 
Waarom de poedel? Om ons (jongens en mannen)

wat nederigheid te leren. (Volgens
Jos  Co ppen.)  Raad eens wie de
laatste poedel had? En ja. Goed ge-
raden.
 
Hier is maar één opmerking op z’n
plaats: “Arm Hondje”! Zou hij “FORE
“geroepen hebben?

Neef Gea Bloemen wint Olympisch GOUD
Helaas voor ons Nederlanders werd de 10 km
schaatsen toch een beetje een deceptie. Sven
Kramer haalde helaas geen goud. Jorrit Bergsma
wel zilver! Maar het goud ging naar de Canadees
Ted-Jan Bloemen in een geweldige race en in een
super tijd.  Ik heb genoten van de race. Wat heeft
dit met golf te maken??? Helemaal niets!!! Maar……-
Ted- Jan Bloemen is wel een volle neef van Gea
Bloemen. Dus laten we concluderen dat ook het
olympisch goud een beetje afstraalt op Gea en dus
de VGC.
Ted- Jan, van harte gefeliciteerd, maar ik had toch
liever Sven het goud zien winnen.
 
Wintercompetitie
De wintercompetitie startte op 21 februari.  Baan
wat hard maar prima golfweer. De tweede wedstrijd
vond plaats op 28 februari. Baan bevroren, dus wat
deed de bal als hij de grond raakte...? Het was een
soort Russisch Roulette. Maar het was ook de
koudste dag van het jaar. Temperatuur min 6 gra-
den. Gevoelstemperatuur min 17 graden. Iedereen
was dan ook heel blij, om zonder bevriezingsver-
schijnselen het clubhuis te halen.
De derde dag: temperaturen ver boven het vries-
punt. Ineens leek het wel lente.
De afsluiting op 14 maart. Wederom lente weer. 
Zon en een gevoelstemperatuur van plus 17 graden.
(Hoezo griepgolf?) Van minus 17 naar plus 17. Een
verschil van 34 graden.
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Uiteindelijk won het team van Henk Groenen. Pro-
ficiat! Natuurlijk ook aan zijn teamgenoten: Jan
Meertens, Hans de Keijzer, Paul Vorspaget, Cor
Creemers, Peter Ceelen.
 
Nieuwe Website
Kom terug van een weekje skiën en ik zie een
nieuwe website. Wat een puinzooi!!! Groene letters
door zwarte. Een onleesbare site. Is hier nou zoveel
tijd en energie in gestoken?
Maar na enig gegoogel en de tip van control-F5,
bleek het niet aan de site, maar aan mij(n computer)
te liggen.
 (Ja, dat is met golf ook zo. Niet de clubs, niet de
bal, niet de greens, maar IKKE.) Effe opnieuw in-
stalleren. Trouwens via Google Chrome werkt de
site beter dan met andere browsers. Eerst nog wat
geklooi met inloggen, maar één mailtje van Rob en
het werkt fantastisch.
En nu kan ik de webmasters: Peter Maathuis en Rob
Derksen alleen maar een heeeele dikke duim geven.
De nieuwe site is niet alleen makkelijker, maar ook
veel “klantvriendelijker”.
 
Vlaggenwedstrijd
25 maart. Officiële start van het golfseizoen. Je
speelt tegen de baan +  je eigen handicap. Dit jaar
startten we op hole 3, dit i.v.m. een voetbalwed-
strijd. Zodoende zouden we ook op 1-2-9 uitkomen 

en dan konden we allemaal de “potentiële winnaars”
zien.
Na 18 holes waren er nog 3 spelers die nog slagen
“over “hadden.
Piet Lavrijssen had nog 1 slag.
Gerrie van Asten nog 2 en Theo Peeters nog 3.
Piet sloeg op zo’n 10 meter voor de linkerbunker.
Out.
Gerrie sloeg mooi op de voorgreen. Mooie approach,
maar te kort. Out.
Theo sloeg voor de rechterbunker. Een redelijke
approach. Helaas wat te kort. Maar een redelijk
putkans. Maar....... Nee. Ik dacht nog: “Hoe kende
‘m missen?” Maar ondanks deze put werd Theo de
vlaggenwedstrijdkampioen. Theo Proficiat!!!!!! Ge-
weldig gespeeld.  Ook natuurlijk aan Gerrie, die
tweede werd en Piet, die de derde prijs binnenhaal-
de. Maar er waren meer vlaggen. De meeste stonden
op hole 1 en hole 2. Sommigen haalden hole 9. De
eerste vlag zagen we op hole 7. En ja, ik mag het
zeggen: Maike de Luij. Ze had duidelijk haar dag
niet. Maar... wie haalt de vlag voor het clubhuis weer
naar beneden? Juist ja: Maike. Dank daarvoor.
Terwijl er nog genoeg leden aanwezig waren, maar
die hadden allemaal hoogtevrees. (WATJES!)
Hans de Natris en Lidy Haanappel hebben het als
wedstrijdcommissie weer voortreffelijk gedaan.
Alles liep op “rolletjes”, sloot naadloos aan. Beiden
bedankt. Volgend jaar ben ik er weer bij.
 
VGC raadslid
Gerrie van Asten is naast golfster ( zie vlaggenwed-
strijd) ook raadslid van de gemeente Valkenswaard.
Gerrie : Proficiat en “Zet ’t um op!”
 
Folder
In het kader van “ledenwerving” is er een folder huis
aan huis verspreid. Mooie, informatieve folder.
Nu hopen op nieuwe leden. Alhoewel... Toen er op
27 maart 4 flights stonden te wachten om op hole
1 af te slaan riep iemand: “Laten we maar stoppen
met die ledenwerving!’
 
VVMM competiie weer begonnen
Ja, de competitie is weer begonnen. Wie uiteindelijk
wint, is nu nog niet te zeggen. We wachten af.
 
Zo dat was het dan weer
Wederom zit de vaatwaa-
ser vol. Nu nog uitladen,
maar daar had ik gelukkig
deze keer hulp voor.
Maike bedankt! Thuis
hebben we nog een vloer
die geschrobd moet wor-
den, maar ik ben bang “-
dat ’t um  dè nie goa wor-
re”.

Hans Berkers
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